

Benvolgut agreariat,

Adjuntem més avall noticia que pot ser del seu interès.

Atentament,

Jordi Pan
Gerent
Gremi Majoristes Peix



PREACORD PESQUER ENTRE LA UNIÓ EUROPEA I EL REGNE UNIT DIARIODEGASTRONOMIA.COM10 / 06/2021

La Unió Europea i el Regne Unit han aconseguit verbalment un preacord pesquer que permetrà a la flota nacional que pesca en aigües britàniques mantenir les seves actuals quotes de captura per a 2021 i les d'espècies d'aigües profundes 2021 i 2022. Lluç, raps i galls són les espècies principals per als pescadors espanyols a la zona.

Els ministres de Pesca de la Unió Europea van mantenir ahir dimecres una reunió informal per videoconferència per pronunciar-se sobre el text preacordat pel comissari de Medi Ambient, Oceans i Pesca, Virginijus Sinkevicius, i el secretari d'Estat britànic, Dominic Raab, que ara haurà de formalitzar amb la signatura definitiva per escrit. Un acord, que segons l'opinió dels responsables espanyols de Pesca ha resultat positiu per a Espanya, ja que la flota espanyola seguirà pescant amb normalitat i seguretat en aigües britàniques.

Preacord pesquer entre la Unió Europea i el Regne Unit.

"El resultat de les xifres acordades és acceptable per a Espanya, agrant especialment la defensa ferma del manteniment dels totals admissibles de captura (TAC) per a espècies que podien suposar un problema d'estrangulament per l'obligació de desembarcament, com el besuc i els bacallans de l'oest d'Escòcia i de la mar Cèltic", comentava sobre aquest preacord assolit entre la UE i el Regne Unit el ministre espanyol d'Agricultura, Pesca i Alimentació, Luis Planas, que ha demanat a la Comissió la "major celeritat possible per traslladar els resultats a els reglaments de totals admissibles de captura i quotes anuals per donar la necessària seguretat jurídica a les flotes".

En aquest sentit, Luis Planas ha volgut ressaltar també l'esforç dut a terme per part de la Comissió Europea per aconseguir tancar aquest difícil acord després d'un període de cinc mesos de negociacions, i evitar així que o no hi hagués cap, o que s'haguessin produït tractes parcials amb determinats països membres, una situació que, segons l'opinió de el ministre no era acceptable. Per Planas, aquest acord torna a constatar "que la unió és la principal força dels socis europeus".

Estimado agremiado,

Adjuntamos más abajo noticia que puede ser de su interés.

Atentamente,

Jordi Pan
Gerente
Gremi Majoristes Peix




PREACUERDO PESQUERO ENTRE LA UNIÓN EUROPEA Y EL REINO UNIDO DIARIODEGASTRONOMIA.COM10/06/2021

La Unión Europea y el Reino Unido han alcanzado verbalmente un preacuerdo pesquero que permitirá a la flota nacional que faena en aguas británicas mantener sus actuales cuotas de captura para 2021 y las de especies de aguas profundas 2021 y 2022. Merluza, rapes y gallos son las especies principales para los pescadores españoles en la zona.

Los ministros de Pesca de la Unión Europea mantuvieron ayer miércoles una reunión informal por videoconferencia para pronunciarse sobre el texto preacordado por el comisario de Medio Ambiente, Océanos y Pesca, Virginijus Sinkevicius, y el secretario de Estado británico, Dominic Raab, que ahora deberá formalizarse con la firma definitiva por escrito. Un acuerdo, que en opinión de los responsables españoles de Pesca ha resultado positivo para España, ya que la flota española seguirá faenando con normalidad y seguridad en aguas británicas.

Preacuerdo pesquero entre la Unión Europea y el Reino Unido

“El resultado de las cifras acordadas es aceptable para España, agradeciendo especialmente la defensa firme del mantenimiento de los Totales Admisibles de Captura (TAC) para especies que podían suponer un problema de estrangulamiento por la obligación de desembarque, como el besugo y los bacalao del oeste de Escocia y del mar Céltico”, comentaba sobre este preacuerdo alcanzado entre la UE y el Reino Unido el ministro español de Agricultura, Pesca y Alimentación, Luis Planas, que ha pedido a la Comisión la “mayor celeridad posible para trasponer los resultados a los reglamentos de totales admisibles de captura y cuotas anuales para dar la necesaria seguridad jurídica a las flotas”.

En este sentido, Luis Planas ha querido resaltar también el esfuerzo llevado a cabo por parte de la Comisión Europea para conseguir cerrar este difícil acuerdo después de un periodo de cinco meses de negociaciones, y evitar así que o no hubiera ninguno, o que se hubieran producido tratos parciales con determinados países miembros, una situación que, en opinión del ministro no era aceptable. Para Planas, este acuerdo vuelve a constatar “que la unión es la principal fuerza de los socios europeos”.

